
Motion om borttagning av andel i stadgar. 

Bakgrund. 

Den Ekonomiska Föreningen står inför ett föreläggande från Miljö och Hälsoskyddsnämnden 
i Österåkers kommun. Till 31 december 2025 ska man i en åtgärdsplan redovisa åtgärder 
som gör att det inte finns allvarlig risk att föroreningarna sprids till hamnbassängens ytvatten 
eller Täljövikens sediment. Marken på slipområdet får föroreningar av Koppar och Zink inte 
heller överskrida Naturvårdsverkets generella riktlinjer för mindre känslig mark.  

Kostnaden för detta vet vi idag inte och det kommer att bero på vilka åtgärder som krävs. 
Men att den Ekonomiska föreningen ska kunna bekosta detta endast med avgifter från 
medlemmar och externa båtägare är inte troligt. Om den Ekonomiska föreningen inte finns 
kvar så kommer ansvaret att gå till alla fastighetsägare i Svinninge Samfällighet. 

 Motionärerna tror att driva hamnen i nuvarande form är ett bra sätt. Men det innebär att 
föreningen behöver få ett ekonomiskt tillskott som bekostar alla ev. åtgärder. Detta borde i 
så fall bekostas av alla fastighetsägare i Svinninge Samfällighet med samma belopp. 

Vi tror att andelsbevisen har spelat ut sin roll. Dom har funnit sen 60 - talet och mycket har 
förändrats sen de tillkom. Om kostnaden endast ska bekostas av andelsägare så kommer 
diskussion om rätten till båtplats att fortsätta vilket inte gynnar någon. Just nu är det ca 5 
fastighetsägare som berörs av detta. Detta beslut måste tas på en årsstämma samt en extra 
stämma. Till stämmorna förslås att alla fastighetsägare är inbjudna och alla har en rösträtt. 

 

Motion. 

Att stämman beslutar att ta bort ordet andel i stadgarna och istället införa att alla boende i 
Svinninge Samfällighet är medlemmar med samma rättigheter samt skyldigheter. Att varje 
fastighet räknas som en medlem.  

 

 

Svinninge 
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